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زاکانی برای واردات ۲۰۰۰ "اتوبوس 
برقی« مجددا به چین می رود

گفت:  تهران  شهر  شورای  رئیس 
تهران  شهردار  آینده  روز  دو  یکی  »طی 
تبدیل  و  تفاهمنامه ها  پیگیری  برای 
ورود  قالب  در  قراردادها  به  آنها 
برقی  اتوبوس های  و  موتورسیکلت ها 
 ۲۰۰۰ است  قرار  می کند.  سفر  چین  به 
اتوبوس برقی وارد ناوگان حمل و نقل 

تهران شود.«
مهدی چمران پیش از آغاز دویست 
و هشتمین جلسه شورای شهر تهران 
جلسه  »در  گفت:  خبرنگاران  جمع  در 
، زاکانی شهردار تهران حضور پیدا  امروز
خواهد کرد و گزارشی را از پویش امید و 
افتخار در سال جاری و پروژه های انجام 
در  کرد.  ارائه خواهد  آن  قالب  در  شده 
ادامه نیز متمم بودجه 14۰۲ به شورا ارائه 
خواهد شد و در صورتی که لایحه بودجه 
14۰3 نیز آماده شده باشد این لایحه به 
ارائه می شود و سایر موضوعات  شورا 
را در دستور جلسه خواهیم پرداخت.« 
درباره  تهران  شهر  شورای  رئیس 
گفت:  جدید  اتوبوس های  بازسازی 
»تعدادی اتوبوس بازسازی شده اند که 
آمار دقیقی از تعداد آنها ندارم اما به گفته 
اتوبوسرانی،  واحد  شرکت  مدیرعامل 
چرخه  وارد  و  بازسازی  اتوبوس ها  این 

حمل و نقل می شوند.«

نشست مشترک فرمانده سپاه 
تهران بزرگ و رئیس پلیس 

پایتخت
سپاه  فرمانده  مشترک  نشست 
فرمانده  با  )ص(  رسول الله  محمد 
انتظامی تهران بزرگ در راستای برگزاری 
پایتخت  شهید  هزار   ۲4 ملی  کنگره 
برگزار شد. فرمانده سپاه حضرت محمد 
رسول الله )ص( در این نشست، گفت: 
»کنگره ۲4 هزار شهید پایتخت که از دوم 
بهمن الی 1۲ بهمن امسال به مدت 1۰ 
تا  است  فرصتی  شد  خواهد  برگزار  روز 
همکاری های بین فراجا و سپاه در جهت 
حفظ و ترویج یاد و نام شهدا دوچندان 
از گذشته صورت گیرد.«  شود و بیش 
اینکه  به  اشاره  با  حسن زاده  سردار 
حضور  با  دی   ۲۹ کنگره  این  سمفونی 
می شود،  رونمایی  مربوطه  مسئولان 
افزود: »سپاه تهران بزرگ آمادگی دارد تا 
در جهت معرفی شهدای نیروی انتظامی 
تهران بزرگ همکاری های دو جانبه ای را 
داشته باشد. به عنوان مثال جمع آوری 
و انتشار آثار مربوط به شهدای فراجا یکی 
از اقداماتی است که نشر ۲۷ سپاه محمد 
رسول الله )ص( آمادگی انجام آن را دارد.« 
به  سپس  بزرگ  تهران  سپاه  فرمانده 
نقش نیروی انتظامی در برقراری امنیت 
کرد  یادواره های شهدا اشاره  و  مراسم 
در  که  برنامه هایی  از  »یکی  گفت:  و 
راستای کنگره ۲4 هزار شهید پایتخت 
یادواره   ۸۰ برگزاری  شده،  پیش بینی 
منطقه ای شهدای تهران است که در ۸۰ 
نقطه برگزار خواهد شد. بنابراین تأمین 
نیروی  توسط  مراسم   اینگونه  امنیت 
برگزار  باشکوه تر  در  می تواند  انتظامی 

شدن مراسم موثر باشد.«

کنعانی در واکنش به نتایج انتخابات 
تایوان:

ایران همواره حمایت خود را از 
»اصل چین واحد« اعلام کرده 

است
در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
خصوص نتایج انتخابات تایوان، گفت: 
دیگر  بار  ایران  اسلامی  »جمهوری 
جمهوری  حق  از  را  خود  قاطع  حمایت 
خلق چین برای دفاع از حاکمیت ملی و 

تمامیت سرزمینی خود اعلام می دارد.«
امور  وزارت  سخنگوی  کنعانی  ناصر 
انتخابات  نتایج  خصوص  در  خارجه 
تایوان، گفت: »جمهوری اسلامی ایران 
احترام به تمامیت سرزمینی و حاکمیت 
ملی کشورها را از مبانی سیاست خارجی 
خود می داند و در این چارچوب همواره 
حمایت خود را از اصل چین واحد اعلام 
جمهوری  راستا  این  در  است.  کرده 
اسلامی ایران بار دیگر حمایت قاطع خود 
را از حق جمهوری خلق چین برای دفاع از 
حاکمیت ملی و تمامیت سرزمینی خود 
و همچنین اتحاد مجدد چین بر مبنای 
توسعه مسالمت آمیز دو سوی تنگه را 

اعلام می دارد.«

هلاکت ۲ تروریست در سراوان
معاون امنیتی و انتظامی سیستان 
و بلوچستان از هلاکت ۲ تروریست که 
قبل  داشتند  انتحاری  عملیات  قصد 
شهرستان  در  اقدام  هرگونه  انجام  از 

سراوان خبر داد.
این  خصوص  در  مرحمتی  علیرضا 
که  تروریستی  عامل  »دو  گفت:  حادثه 
داشتند  انتحاری  عملیات  انجام  قصد 
قبل  امنیتی  نیروهای  تعقیب  پی  در 
که  با مواد منفجره ای  اقدام  از هرگونه 
هلاکت  به  سراوان  در  بود  آنان  همراه 

رسیدند.«
تایید  با  نیز  پلیس  سخنگوی 
در  انتحاری  تروریست   ۲ دستگیری 
شب  که  نفر  دو  »این  گفت:  سراوان 
گذشته قصد عملیات انتحاری داشتند 
فرماندهی  نیروهای  تعقیب  مورد 
انتظامی استان سیستان و بلوچستان 
قرار و قبل از انجام هر گونه اقدامی به 
آنها  همراه  منفجره  مواد  وجود  دلیل 
با تیراندازی پلیس منفجر و به هلاکت 

رسیدند.«

جانشین جدید وزیر دفاع 
منصوب شد

به عنوان  »قریشی«  سرتیپ  سردار 
جانشین جدید وزیر دفاع و پشتیبانی 
نیرو های مسلح، با حکم امیر سرتیپ 

آشتیانی منصوب شد.
سرتیپ  امیر  حضور  با  مراسمی  در 
دفاع  وزیر  آشتیانی«  »محمدرضا 
مسلح،  نیرو های  پشتیبانی  و 
»سیدضیاءالدین  حجت الاسلام 
عقیدتی  سازمان  رئیس  آقاجانپور« 
و  معاونین  و  دفاع  وزارت  سیاسی 
این  تابعه  سازمان های  عامل  مدیران 
وزارتخانه، سردار سرتیپ پاسدار »سید 
حجت الله قریشی« به عنوان جانشین 

جدید وزیر دفاع معرفی شد.
سردار  زحمات  از  مراسم  این  در 
فرحی«  مهدی  »سید  پاسدار  سرتیپ 
جانشین سابق وزیر دفاع با اهدای لوح، 
تقدیر به عمل آمد. همچنین با حکم 
وزیر دفاع و پشتیبانی نیرو های مسلح، 
سردار فرحی به عنوان مشاور عالی وزیر 

دفاع منصوب شد.

مسئول کمیته بین الملل ستاد دهه 
: فجر

جشن پیروزی انقلاب در ۱۴۰ نقطه 
جهان برگزار می شود

ستاد  بین الملل  کمیته  مسئول 
»امسال  گفت:  انقلاب  فجر  دهه 
سطح  در  نقطه   14۰ در  بار  اولین  برای 
بین الملل با تمرکز بر موضوع مقاومت 
و فلسطین جشن پیروزی انقلاب برگزار 

می شود.«
جلسه کمیته بین الملل ستاد دهه 
فجر انقلاب اسلامی با حضور نمایندگان 
اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت 
و  امور خارجه، سازمان فرهنگ  وزارت 
بعثه  صداوسیما،  بسیج،  ارتباطات، 
از  حمایت  کمیته  رهبری،  معظم  مقام 
انقلاب مردم فلسطین در نهاد ریاست 
جمهوری، ستاد رسانه ای کشور و مرکز 
در  کشور  علمیه  های  حوزه  مدیریت 
دفتر مرکزی شورای هماهنگی تبلیغات 

اسلامی برگزار شد.
ستاد  بین الملل  کمیته  مسئول 
این  در  اسلامی  انقلاب  فجر  دهه 
ظرفیت  از  استفاده  لزوم  بر  جلسه 
در  کشور  از  ج  خار مقیم  ایرانیان 
برگزاری گرامیداشت چهل و پنجمین 
کرد  تأکید  انقلاب  پیروزی  سالگرد 
برنامه های  کمیته،  »این  گفت:  و 
از  ج  خار ایرانیان  برای  را  متنوعی 
استفاده  است.  دیده  تدارک  کشور 
از تمام ظرفیت های موجود در بستر 
فرهنگی،  ورزشی،  معنوی،  های 
اقتصادی و علمی، هدف گذاری این 
تر  نزدیک  چه  هر  پیوند  برای  کمیته 
کشور  از  ج  خار هموطنان  و  ایرانیان 
با انقلاب اسلامی و آیین دهه مبارک 
ج از  فجر است. انسجام ایرانیان خار
فجر  از  سازی  شبکه  موضوع   ، کشور
باوران و فجر یاوران انقلاب اسلامی در 
میان این قشر با هدف فراهم سازی 
آنها در مراسم و  مشارکت حداکثری 
مناسبت ها به ویژه دهه فجر انقلاب 
اسلامی به عنوان یکی از رویکردهای 

اجرایی کمیته است.«

خبر  روز نگاه روز

هفتم  برنامه  مصوبه  بررسی  مسیر  »در  گفت:  نگهبان  شورای  سخنگوی 
، رئیس مجلس، برخی اعضای کمیسیون تلفیق برنامه  میزبان رئیس جمهور
هفتم و برخی سران دستگاه قضایی بودیم تا اظهار نظر کارشناسی آنها را در ارتباط 
با مواد مختلف این مصوبه را بشنویم.« هادی طحان نظیف سخنگوی شورای 
نگهبان در نشست خبری که صبح روز یکشنبه برگزار شد، طی سخنانی با اشاره 
ح ها و لوایح مورد بررسی در شورای نگهبان، گفت: »مصوبه مرتبط با  به آخرین طر
لایحه برنامه هفتم توسعه بسیار مفصل بود و احکام متعددی داشت. به لحاظ 
حجم نسبت به ادوار گذشته حجیم تر از لوایح قبل بود و نسبت به لایحه برنامه 
پنجم 1۰۰ صفحه بیشتر بود. ما به شکل فشرده و پیاپی و بعضا در سه نوبت 
مصوبه مجلس را بررسی کردیم. در این راستا کارهای کارشناسی فراوانی صورت 
گرفت و نظرات و نکات دستگاه های مختلف را با دعوت از نمایندگان دستگاه ها 
به پژوهشکده شورای نگهبان احصا کردیم. به طور مثال در مسیر بررسی مصوبه 
، رئیس مجلس، برخی اعضای کمیسیون  برنامه هفتم میزبان رئیس جمهور
تلفیق برنامه هفتم و برخی سران دستگاه قضایی بودیم تا اظهار نظر کارشناسی 
آنها را در ارتباط با مواد مختلف این مصوبه را بشنویم. در نهایت نظر شورای 
 با توجه به حجم این مصوبه ابهامات، 

ً
نگهبان به مجلس ارسال شد که طبیعتا

ایرادات و تذکرات نسبت به مصوبه مجلس وجود داشت که باید اصلاح شود. در 
همین رابطه در مواردی شورای نگهبان با اصل احکام ایرادی نداشت ولی نسبت 
به اجزا باید نکاتی در مصوبه پیش بینی می شد که انشاالله با اصلاحاتی که مجلس 

انجام می دهد مصوبه می تواند تبدیل به قانون شود.«

تایید متناسب سازی حقوق بازنشستگان توسط شورای نگهبان
وی درباره متناسب سازی حقوق بازنشستگان گفت: »در رابطه با این مصوبه، 
شورای نگهبان با ترتیباتی در حکم برنامه هفتم پیش بینی شده، آن را خلاف 
ع و قانون اساسی ندانست و مورد تایید قرار داد.« طحان نظیف  موازین شر
همچنین درباره مصوبه کاهش مدت سربازی ادامه داد: »با توجه به ابهاماتی 
که در رابطه با این مصوبه وجود داشت شورا برای رفع ابهامات این مصوبه را  به 

مجلس ارجاع داد.«

موافقت شورای نگهبان با برگزاری انتخابات الکترونیک
سخنگوی شوای نگهبان درباره الکترونیکی شدن انتخابات مجلس در برخی 
حوزه های انتخابیه گفت: »ما در این مدت جلسات متعددی با وزارت کشور در 
خصوص انتخابات الکترونیک داشتیم. همه تاکید ما پاسداری از رای و اراده مردم 
بوده است. وزارت کشور پیشنهاداتی در این رابطه داشت که در جلسه اخیر 

ح شد که در نهایت وزارت کشور در چارچوب  شورای نگهبان این پیشنهادات مطر
مشخص شده در ماده 11۰ قانون انتخابات موافقت کرد.«

عدم احرازها در مرحله شورای نگهبان کاهش می یابد
سخنگوی شورای نگهبان درباره اظهارات اخیر وزیر کشور مبنی بر عدم فرصت 
کافی برای بررسی صلاحیت 3۰ درصد نامزدهای شرکت در انتخابات مجلس گفت: 
»صحبت های وزیر کشور در خصوص هیئت های اجرایی بود و ارتباطی با شورای 
نگهبان نداشت. ما اتفاقا اعلام کردیم که به واسطه فرصت بیشتری که در قانون 
جدید انتخابات برای بررسی صلاحیت ها پیش بینی شده بود، در این دوره به 
نسبت دوره های گذشته به شکل قابل توجهی افراد عدم احراز صلاحیت شده 
کمتر شدند. در دوره گذشته 45۰۰ نفر عدم احراز صلاحیت شدند که در این دوره با 
وجود افزایش تعداد ثبت نام ها، این عدد به زیر ۲۰۰۰ نفر کاهش پیدا کرد. البته عدم 
احرازها در مرحله بررسی شورای نگهبان باز هم کاهش پیدا می کند.« وی در پاسخ 
ح می شود از جمله رد صلاحیت  به شبهاتی که درباره عملکرد هیئتهای نظارت مطر
وزیر سابق اطلاعات توسط این هیئت ها افزود: »شورای نگهبان بر مبنای اسناد 
و ادله اظهار نظر می کند و اعضای هیئت مرکزی نظارت بر انتخابات وقت کافی را 
برای بررسی پرونده ها گذاشتند ولی ما فرصت شورای نگهبان را هم داریم که در 
این فرصت نیز بررسی های خود را انجام می دهیم.« سخنگوی شورای نگهبان 
همچنین درباره افزایش سن بازنشستگی ادامه داد: »این مصوبه در بررسی های 
ع و قانون اساسی شناخته نشد و مورد تایید   صورت گرفته خلاف موازین شر

قرار گرفت.«

مهمترین  اینکه  بر  تاکید  با  ارتش  هوایی  پدافند  نیروی  فرمانده  جانشین 
و  مردم  ناامیدی  از  پرهیز  انقلاب،  رهبر  منویات  اجرای  راستای  در  ما  وظیفه 
قوی شدن در حوزه فضای مجازی است، گفت: »برای تاثیرگذاری در این حوزه باید 

صاحب سبک شویم.«
تولیدات  جشنواره  اولین  اختتامیه  مراسم  در  الهامی  علیرضا  سرتیپ  امیر 
فضای مجازی گفت: »رهبر معظم انقلاب درباره فضای مجازی تدابیر خاص و 
تذکرهایی دارند و افکار و نگاه ها را به این سمت سوق دادند بر این اساس امروز 

ما وظیفه داریم در این حوزه اثرگذار باشیم.«
وی با بیان اینکه ابتدا باید فهم درست و مناسبی در مسیری که پا گذاشته 
ترویج  برای  مناسب  فرصتی  مجازی  فضای  »امروز  افزود:  باشیم،  داشته  ایم، 
اجتماعی،  فرهنگی،  مختلف  ابعاد  در  اسلامی  معارف  و  انقلاب  دستاوردهای 
اقتصادی، سیاسی، امنیتی و دفاعی در عرصه ملی و بین المللی به وجود آورده 
است.« وی با بیان اینکه رهبر معظم انقلاب فرموده اند که دشمن با ابزار فضای 
مجازی ایمان، غیرت و اعتقادات جوانان را نشانه می گیرد، گفت: »نشان می دهد 

که جوانان نقطه قوت ما است همان موضوعی که دشمن قبل از رواج فضای 
مجازی هم از آن ترس داشت بنابراین وقتی تمرکز دشمن با ابزار فضای مجازی به 
دنبال آسیب رساندن به ایمان، غیرت و اعتقادات نسل جوان ما است، وظیفه 
ما باید متناسب با این تهدیدات باشد یعنی با تمام قدرت در این حوزه صف آرایی 

کنیم و بدانیم در چه مسیر مهمی گام برداشته ایم.«
جانشین فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش با تاکید بر اینکه باید بدانیم در چه 
مسیری و با چه فضایی روبرو هستیم، گفت: »وقتی رهبر انقلاب ارزش و اهمیت 
فضای مجازی را به اندازه خود انقلاب عنوان می کنند بنابراین رزمندگان جهاد 

فرهنگی باید در این عرصه تلاش مضاعف داشته باشند.«
افزود:  و تهدیدات است،  اینکه حوزه مجازی، فضای فرصت ها  بیان  با  وی 
»چنانچه بتوانیم کنترل و مدیریت درستی در فضای مجازی داشته باشیم، در 
این صورت، فرصت های زیادی برای ما خواهد داشت و راه رشد و توسعه را در تمام 
زمینه ها تسریع خواهد کرد و در صورت عدم مهار و رها شدگی این فضا، از ناحیه 
مسئولان امر، دچار آسیب های فرهنگی، اقتصادی، سیاسی و امنیتی می شویم.«

طحان نظیف: 

 لایحه برنامه هفتم توسعه 
برای رفع ایرادات به مجلس ارجاع شد 

  عدم احرازها در مرحله شــورای نگهبان کاهش می یابد

معاون پارلمانی رئیس جمهور گفت: »برخی گفتند 
که دولت برای رد صلاحیت منتقدان خود اقداماتی 
حتی  منتقدان  از  بسیاری  که  حالی  در  داده،  انجام 
کسانی که در استیضاح وزیر شرکت کردند همه تایید 

صلاحیت شده اند.«
پارلمانی  حسینی«معاون  »سیدمحمد 
علیه  شده  ح  مطر اتهامات  درباره  رئیس جمهور 
رئیس جمهور و هیات دولت در تایید و رد صلاحیت ها 
چه  بر  افراد  که  شود  تبیین  مردم  برای  »باید  گفت: 
ح می کنند. هیات های  مبنایی چنین ادعاهایی را مطر
اجرایی انتخابات را افراد خوشنام و وجیه المله ای که 
در میان مردم دارای اعتبار خوبی هستند، تشکیل 
می دهند که ۸ نفر آنها اعضای حقیقی و 3 نفر حقوقی 

براساس  که  هستند  مستقلی  افراد  اینها  هستند. 
لذا  می کنند،  نظر  اعلام  پنجگانه  مراجع  از  استعلام 

ح کردن این اتهامات به دولت بی اساس است.« مطر
وی در ادامه با بیان اینکه هیات های نظارت ارتباطی 
زیرنظر  ها  هیات  »این  داد:  ادامه  ندارند،  دولت  به 
شورای نگهبان فعالیت می کنند و شورای نگهبان 
اینگونه مسائل قرار  تاثیر  که تحت  نیز نشان داده 
نمی گیرد. هدف دولت افزودن بر شور انتخابات با 
از جریان های  افراد  با حضور  که  است  رقابت جدی 
مختلف صورت می گیرد. جلسه اخیر رئیس جمهور 
با احزاب، به اذعان همه جلسه ای کم نظیری بود که از 

احزاب و گروه های مختلف در آن حضور داشتند.«
حسینی با تاکید بر اینکه دولت بنا دارد انتخابات به 

بهترین شکل ممکن برگزار شود، گفت: »دولت برای 
پاسخ به این نسبت های نادرست، تا کنون کار حقوقی 
انجام نداده است البته اگر تشدید شود و در زمان 
انتخابات این اتهامات بی اساس تکرار شد درباره این 

موضوع در دولت تصمیم گیری خواهد شد.«

سخنگوی شورای نگهبان 
درباره متناسب سازی حقوق 

بازنشستگان گفت: »در رابطه 
با این مصوبه، شورای نگهبان 

با ترتیباتی در حکم برنامه هفتم 
پیش بینی شده، آن را خلاف 

ع و قانون اساسی  موازین شر
ندانست و مورد تایید قرار داد.« 

طحان نظیف همچنین درباره 
مصوبه کاهش مدت سربازی ادامه 

داد: »با توجه به ابهاماتی که در 
رابطه با این مصوبه وجود داشت 

شورا برای رفع ابهامات این مصوبه 
را  به مجلس ارجاع داد.«

 جانشین فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش: 

برای قوی شدن در فضای مجازی باید صاحب سبک شویم

 واکنش معاون رئیسی به اتهامات علیه دولت  

حتی استیضاح کنندگان وزرا هم تایید صلاحیت شدند

برگزاری  از  کشور  انتخابات  ستاد  سخنگوی 
دارای  انتخابیه  حوزه   4 در  الکترونیک  انتخابات 

تعدد کرسی با مجوز شورای نگهبان خبر داد.
محسن اسلامی گفت: »شورای نگهبان مجوز 
برگزاری انتخابات الکترونیک را صادر کرده و اکنون 
حوزه  تا  هستیم  شورا  این  مکتوب  نامه  منتظرِ 
هایی که انتخابات در آنها به صورت الکترونیک 

برگزار می شود را اعلام کنیم.«

 پیش از این نیز هادی طحان نظیف سخنگوی 
اصحاب  با  خبری  نشست  در  نگهبان  شورای 
برگزاری  با  نگهبان  شورای  موافقت  از  رسانه 
به  بنا  حوزه ها  برخی  در  الکترونیک  انتخابات 
پیشنهاد وزارت کشور خبر داده بود. سخنگوی 
ستاد انتخابات کشور هفته قبل اعلام کرده بود 
که بر اساس سناریوهای طراحی شده، حوزه های 
معرفی  نگهبان  شورای  به  را  کرسی  تعدد  دارای 

کردیم و اکنون این شورا در حال بررسی کارشناسی 
است و امید است نظر خود را اعلام کند و ما هم 
به رسانه ها اطلاع رسانی کنیم که کدام حوزه های 
بود.  خواهد  الکترونیک  انتخابات  صورت  به  ما 
وی همچنین گفته بود که در فرایند رأی  دهی، 34 
هزار صندوق الکترونیکی داریم و بستر برگزاری 
کشور فراهم شده  کل  الکترونیک در  انتخابات 

است.

واکنش وزارت کشور به مجوز شورای نگهبان برای برگزاری انتخابات الکترونیک


